
PROTOKÓŁ NR XXIII/2020 

W DNIU 22 GRUDNIA 2020 ROKU (WTOREK) O GODZ. 12: 00 W TRYBIE 

ZDALNYM PRZEZ PLATFORMĘ ZOOM ODBYŁA SIĘ XXIII SESJA RADY GMINY 

W JANOWICACH WIELKICH, Z ZACHOWANIEM WSZYSTKICH DOSTĘPNYCH 

ŚRODKÓW OSTROŻNOŚCI ZWIĄZANYCH Z COVID – 19  

Ad.1.Przewodniczący Rady Gminy Krzysztof Zawadzki powitał wszystkich obecnych radnych oraz 

zaproszonych gości. Ze względu na stan epidemii sesja Rady Gminy w Janowicach Wielkich przeprowadzona jest 

w trybie zdalnym przez platformę ZOOM. W związku z Rozporządzeniem Rady Ministrów w sprawie 

ustanowienia określonych ograniczeń, nakazów i zakazów w związku z wystąpieniem stanu epidemii z dnia 7 

sierpnia 2020 r. (Dz.U. z 2020 r. poz. 1758) W dzisiejszej sesji głosowanie i dyskusja radnych odbywać się będą 

tylko za pośrednictwem aplikacji ZOOM po przez wywoływanie imienne radnego i zajęcia stanowiska w formie 

„za”, „przeciw”, wstrzymuje się”.  
Stwierdzenie quorum.  Przewodniczący RG poprzez wywołanie radnych imiennie stwierdził zdolność Rady do 

podejmowania uchwał. Nieobecni radni wg listy to: Marta Kropielnicka, Anna Skotarek K. Milancej.  

obecności radnych - Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Przedstawił porządek obrad: przedstawił porządek obrad i poinformował, że zaproszenie z materiałami 

sesyjnymi radni otrzymali w terminie ustawowym (na zakładkę BIP). Poinformował również, że dnia 17.12..2020 roku 

odbyło się posiedzenie KBiIK, na którym analizowano przedmiotowe projekty uchwały 

1.Otwarcie XXIII sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich i stwierdzenie quorum 

2.Przedstawienie porządku obrad 

3.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół i placówek oświatowych 

4.Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi, Narkomanii oraz 

Przemocy w Rodzinie w Janowicach Wielkich na rok 2021 

5.Podjecie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2025 

6.Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/85/2020 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z dnia 23 

stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

7.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice Wielkie na 2020 rok 

8.Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Janowice Wielkie na rok 2021 

9.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowice Wielkie na lata 2021-2025 

10.Przyjęcie protokołów z XX, XXI, XXII sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich 

11.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 

radnych Rady Gminy Janowice Wielkie za rok 2019 

12.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym, w tym o złożonych interpelacjach i zapytaniach przez radnych do Wójta Gminy 

13.Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym 

14.Sprawy różne,  wolne wnioski i informacje 

15.Zamknięcie XXIII sesji Rady Gminy                 

Sekretarz Gminy Miłosz Kamiński, w imieniu Wójta po prosił o rozszerzenie porządku obrad o jeden projekt 

uchwały, który pojawił się stosunkowo późno, ale dotyczy nowego roku budżetowego w temacie opłaty za 

schronisko dla osób bezdomnych. Proponuje obradować, jako punkt 5a w sprawie podjęcia uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XII/65/2019 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie 

określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych.  

Przewodniczący RG, poinformował, że radni dodatkowo otrzymali na zakładkę autopoprawkę po KBiIK do 

uchwał: 

- w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowice Wielkie na lata 2021-2025 

- w sprawie budżetu Gminy Janowice Wielkie na rok 2021 

Przewodniczący RG, poddał pod głosowanie zmiany w porządku obrad poprzez wyczytywanie radnych. W 

imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy jednogłośnie 12 głosami ”za” przyjęła zmiany w porządku obrad. 

 

Ad.3.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na dyrektorów szkół i placówek oświatowych 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Krystyna Ignaciuk odczytała projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem oraz skargę Pana Kamila Jurczuka. Nadmieniła też, że skarga ta nie była tylko na naszą szkolę, ale 

była generalnie na wszystkie szkoły w Polsce.  

Przewodniczący RG. Powiedział, że niezwłocznie informatyk przystąpił do założenia tych skrzynek, ale błędem 

naszym było, że nie zapytaliśmy Pan czy rozwiązanie tej sprawy ( założenie tych skrzynek) zamyka te sprawę czy 

w dalszym ciągu podtrzymuje swoja skargę. Jak się okazało podtrzymał tą skargę i dodatkowo złożył skargę na 

bezczynność Rady w tym zakresie?  



Radny B. Dul, zapytał czy Rada Gminy musi mieć skrzynkę ePUAP. Odp. Sekretarz – jest jedna skrzynka na 

gminę, która obsługuje RG i właścicielem jest Urząd Gminy. Radny P. Lesiński zapłat czy komisja skarg, 

wniosków i petycji sprawdziła czy te skrzynki działają i czy są już uruchomione. Odp. K. Ignaciuk powiedziała, 

że po rozmowie z dyrektorem szkoły skrzynki e PUAP  działają. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się”, głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/125 /2020 

 

Ad.4 Podjęcie uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania Alkoholizmowi, 

Narkomanii oraz Przemocy w Rodzinie w Janowicach Wielkich na rok 2021 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Małgorzata Gajewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK Pani Kierownik również przedstawiła dogłębnie projekt uchwały były pytania i 

odpowiedzi i projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/126 /2020 

 

Ad.5.Podjecie uchwały w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021- 2025  

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Małgorzata Gajewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/127 /2020 

 

Ad.5a Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/65/2018 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z 

dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie określenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

schroniskach dla osób bezdomnych 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Małgorzata Gajewicz przedstawiła projekt uchwały wraz z 

uzasadnieniem nadmieniając ,że od 1.01.2021 roku zmienia się koszt pobytu osoby bezdomnej w schronisku brata 

Alberta w Jeleniej Górze  z kwoty 35 zł na kwotę 42 zł  za dzień . , oraz  Zarządu Koła Towarzystwa Pomocy Brata 

Alberta w Świdnicy  od 1 .01.2021 roku ulega zmianie koszt pobytu  za dzień z 43,33 zł na 46,67 zł. Nadmieniła również 

,że w chwili obecnej z naszej gminy przebywają dwie osoby w tych placówkach . Jest to kobieta  w Świdnicy i 

mężczyzna w Jeleniej Górze 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/128 /2020 

 

Ad.6.Podjecie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIV/85/2020 Rady Gminy w Janowicach Wielkich z 

dnia 23 stycznia 2020 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Tatarzyn , przedstawił projekt uchwały  

Wraz z uzasadnieniem nadmieniając ,że w planie pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 r. skreśla się: 

- pkt 4 (Kontrola inwestycji gminnych w 2019 r.),  

- pkt 6 (Kontrola realizacji zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg po zakończeniu sezonu [skargi 

mieszkańców]),  

- pkt 7 (Kontrola realizacji zadań GOPS za lata 2018 i 2019), 

- pkt 10 (Kontrola wydatkowania funduszy sołeckich za rok 2019 i okres bieżący). 

Powodem zmiany w planie kontroli jest trwającą epidemia, która uniemożliwiła przeprowadzenie planowanych 

posiedzeń Komisji Rewizyjnej.  

Zadania zostaną umieszczone w planie pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 



Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/129 /2020 

 

Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Janowice Wielkie na 2020 rok  

Skarbnik Gminy , Robert Gudowski  przedstawi l projekt uchwały zwiększa się  plan dochodów   o kwotę 

396.811,00 , zwiększa się plan wydatków budżetowych w 2020 roku o kwotę 396811,00 . Ustala się dochody  w 

łącznej kwocie 21 862 180,12 zł . Ustala się wydatki łącznie 20 939 574,28 zł .Plan przychodów budżetu wynosi 

152 884,16 zł Plan rozchodów budżetu wynosi 1 075 490,00 zł . Zmienia się zał. Nr 10 uchwały budżetowej Nr 

XIII/73/2019.. Następnie odczytał w całości uzasadnienie  do przedmiotowej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu 

jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/130 /2020 

 

Ad.8.Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Janowice Wielkie na rok 2021 

Skarbnik Gminy , Robert Gudowski  powiedział ,ze wracając do poprzedniej uchwały zmuszeni będziemy 

spotkać się jeszcze raz w tym roku aby dokonać zmiany  w budżecie na 2020  związane z pożyczka OSP  i 

wprowadzenia na 2021 rok. Budżet na 2021 roku mam nadzieje ,że będzie to rok  lepszy w planach dochodu 

gminy. Otrzymaliście państwo na zakładkę   jak również RIO projekt budżetu na 2021 . Odczytał uchwałę  Nr 

VII/131/2020  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 grudnia 2020r w 

sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Janowice Wielkie projekcie uchwały budżetowej gminy 

Janowice Wielkie na 2021 rok. –wydano opinie pozytywną.  Otrzymaliście państwo projekt uchwały budżetowej 

na KBiIK zostały przedstawione autopoprawki . Autopoprawki dotyczyły, podstawy prawnej. Odczytał uchwalę 

z autopoprawkami .. Dochody w łącznej kwocie 23 521 034,50 zł  w tym dochody bieżące 20 306 208,00 zł 

dochody majątkowe 3 214 826,50 zł .Wydatki w łącznej kwocie 23 061 034,50 zł  w tym: wydatki bieżące 

18 225 221,75 zł , wydatki majątkowe  w kwocie 4 835 812,75 zł. .Ustala się nadwyżkę dochodów nad wydatkami 

w wysokości 460 000,00 zł , którą przeznacza się na spłatę wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek . Ustala 

się przychody budżetu w kwocie 500 000,00 zł  , ustala się rozchody budżetu w kwocie 960 000,00 zŁ .Ustala się 

limit zobowiązań z tytułu kredytu na sfinansowanie występujących w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

w kwocie 700 000,00 zł., rezerwa ogólna 24 000 zł , rezerwa celowa 56 000 zł( zarządzanie kryzysowe).Ustala się 

dotację udzielone z budżetu  gminy podmiotom należącym i nie należącym do  sektora  finansów publicznych 

906 812,75 zł. Plan dochodów i wydatków jednostki budżetowej  na rachunku  o finansach publicznych  

142 000,00 zł . Ustala się dochody z tytułu wydania zezwoleń na sprzedaż alkoholu  oraz wydatki  na realizację 

zadań w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  i w Gminnym Programie 

Przeciwdziałaniu Narkomanii 62 000,00 zł.. Ustala się dochód z opłat za korzystanie ze środowiska na rok 2021  

oraz wydatki  w wysokości po 5 000,00 zł . Ustala się dochody  z tytułu  gospodarki odpadami  w wysokości 

1 400 000,00 zł  oraz wydatki  z tym związane 1 401 000,00 zł.. Dochody i wydatki  z zakresu administracji  

rządowej oraz inne zadania zlecone ustawami  po 5 275 269,00 zł . Plan wydatków na przedsięwzięcia realizowane 

w ramach funduszy sołeckich  w podziale na sołectwa w wysokości 176 841,75 zł. Ponadto upoważnia się Wójta 

Gminy do zaciągnięcia kredytów krótkoterminowych na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego 

deficytu budżetu , który winien być spłacony do 31.12.2021 r.  , upoważnia się do dokonywania zmian w planie 

wydatków w ramach tego samego działu dokonywania przeniesień w planie wydatków w ramach działu 

klasyfikacji budżetowej , lokowania w trakcie realizacji budżetu czasowo wolych środków budżetowych  na 

rachunkach  w innym banku niż bank obsługujący budżet, dokonywanie zmian w planie dochodów i wydatków. 

Ustala się limit pożyczek udzielanych przez Wójta w roku budżetowym  łącznie 80 000,00 zł na zadania 

realizowane na terenie Gminy Janowice Wielkie . Powiedział ,że mimo ciężkich czasów ten budżet pozwala na 

realizację zadania  głównego ( rozpoczęcie i zakończenie budowy przedszkola)Wydatki majątkowe najważniejsze  

w budżecie zmiana autopoprawką pkt. 1 – zakup  przepływomierzy na ujecie wody w Miedziance . w 

autopoprawce otrzymało nazwę  modernizacja ujęcia wody w Miedziance.  Drugim  zadaniem jest  modernizacja 

dróg gminnych.. Następne zadanie to zagospodarowanie działek gminnych nr 451/1 , 451/2 w Radomierzu   , 

planujemy zakupić kosiarkę do ciągnika , budowa nowego przedszkola w Janowicach Wielkich  o czym 

wspominał już na początku.  , dotacja na zadania inwestycyjne wymiany źródeł ciepła na terenie gminy ,planujemy 

modernizację i remont dachu w świetlicy wiejskiej w Trzcińsku  , budowę placu zabaw w Mniszkowie oraz 

budowę pump tracka ze środków funduszy sołeckich. . Powiedział ,że  w styczniu tez się spotkamy ponieważ 

pozyskaliśmy kolejne środki  z funduszu inwestycji lokalnej . W projekcie budżetu mamy 500 000,00 zł  z 

przychodu z funduszu inwestycji lokalnych   i wpłynął nam kolejny 1 000 000 ,00 zł   ( będzie zmiana budżetu w 



styczniu) , będzie 1 500 000,00 zł przychodu  zadanie pierwsze będzie 1 020 000,00 zł ) modernizacja ujęcia wody 

w Miedziance czyli doprowadzenie wodociągu z Marciszowa) 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną. 

Radny B. Dul  zapytał  odnośnie  wpływu pieniążków 1 500 000,00 zł  czyli 1 000 000,00 na zadanie w Miedziance 

a 500 000,00 zł na przedszkole .Odp. Skarbnik  500 000,00 zł przeznaczyliśmy na przedszkole .W drugiej turze  

z funduszy  inwestycji lokalnych pisaliśmy o 2 000 000,00 zł na przedszkole a dostaliśmy tylko 1 000 000,00 zł.   

Kwota przeznaczona na Miedziankę pozwoli nam zrobić. Powiedział również ,że w tym roku kończy się  

odstępstwo pozwolenie na ujecie wody pozyskaliśmy wszelkie pozytywne opinie z państwowej agencji higieny z 

Warszawy i te dokumenty poszły do UNI i odstępstwo na kolejne dwa lata .Myślę ,że my w tym czasie podłączymy 

się do ujęcia w Marciszowie. Radny B. Dul   zapytał odnośnie remontu  w Trzcińsku .Odp. Skarbnik  powiedział ,że 

jest to plan i zobaczymy czy kolejne fale pandemii nie wpłyną na zmianę. Radny P. Lesiński  zapytał odnośnie zał. nr 

2 str. 2 dział 750 rozdział 75023 . pytanie czy planujecie jakieś podwyżki dla pracowników Urzędu Gminy. Powiedział 

,że ten temat poruszał już wielokrotnie ,że najniższe pensje idą w górę średnie płace stoją. Poruszałem również temat 

aby nie tracić kadry  dot. to grupy 4010- wynagrodzenia bezosobowe . Odp. Skarbnik  powiedział ,że w tej grupie są 

ujęte odprawy emerytalne , nagrody  jubileuszowe. Podwyżka jaką planujemy od paru lat ( 3 lat) stwierdziłem z Wójtem 

,że o tyle ile wzrasta płaca minimalna w Polsce o tyle musimy podnosić wynagrodzenia dla pracowników. Planujemy 

od 200 do 300 zł podniesienia wynagrodzenia zasadniczego. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym 

głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/131 /2020 

 

Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Janowice Wielkie na lata 2021-

2025 

Skarbnik Gminy Robert Gudowski  projekt uchwały jest wynikiem uchwały budżetowej , którą przed chwilą 

podjęli . Tak jak uchwała budżetu tak i uchwała WPF na 2021-2025 podlegała opiniowaniu RIO i  uchwałę  Nr 

VII/132/2020  Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 8 grudnia 2020r w 

sprawie opinii o projekcie uchwały  w sprawie  wieloletniej prognozy finansowej gminy Janowice Wielkie 

przedstawionym wraz z projektem uchwały budżetowej na 2021 rok. –wydano opinie pozytywną. ( odczytał treść 

uchwały) .  Przedstawił projekt przedmiotowej uchwały z naniesiona autopoprawką po przez przeczytanie w 

całości.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Infrastruktury Komunalnej, Bartosz Dul oznajmił, 

że podczas posiedzenia KBiIK projekt uchwały otrzymał opinię pozytywną.  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, po przez wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie 

głosowania 11 głosów „ za” 1 głos „ wstrzymuje się” i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym 

głosowaniu jawnym Rada Gminy podjęła uchwałę i nadano  

Nr XXIII/132 /2020 

 

Ad.10.Przyjęcie protokołów z XX, XXI, XXII sesji Rady Gminy w Janowicach Wielkich 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki, zapytał czy są zastrzeżenia lub wnioski odnośnie protokołów z sesji 

,które są dostępne na BIP i w biurze Rady Gminu 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr XX  po przez 

wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” 

i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy przyjęła protokół bez 

zastrzeżeń. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr XXI  po przez 

wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” 

i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy przyjęła protokół bez 

zastrzeżeń. 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki zapytał kto jest za przyjęciem protokołu Nr XXII  po przez 

wyczytywanie radnych imiennie stwierdził, że na podstawie głosowania 12 głosów „ za” głosy „ wstrzymuje się” 

i głosy „ przeciw” nie stwierdzono W imiennym głosowaniu jawnym Rada Gminy przyjęła protokół bez 

zastrzeżeń. 

 

Ad.11.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z analizy danych zawartych w oświadczeniach 

majątkowych radnych Rady Gminy Janowice Wielkie za rok 2019 

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki powiedział ,ze oświadczenia majątkowe wraz z kopią swojego 

zeznania o wysokości osiągniętego dochodu w rok podatkowym za rok poprzedniego  (2019) radni  złożyli do 30 

kwietnia  wg stanu na dzień 31.12.2019 roku. Przewodniczący rady Gminy złożył  Wojewodzie. Analiza danych 



w oświadczeniach majątkowych została przeanalizowana przez Przewodniczącego rady Gminy . Jeden egzemplarz 

został przekazany do Urzędu Skarbowego a drugi na BIP urzędu. Radni  w ustawowym terminie  wszyscy złożyli 

oświadczenia .Stwierdzono nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach majątkowych . Stwierdzono 

nieprawidłowości złożonych w oświadczeniach majątkowych  w tym nieprawidłowości formalnych  14 , 

materialnych 7 . W przypadku jednego z radnych nie stwierdzono żadnej nieprawidłowości.   W związku z 

stwierdzonymi nieprawidłowościami Naczelnik Urzędu Skarbowego w Jeleniej Górze  w piśmie z dnia 24.09.2020 

skierował pismo RG, że w wyniku stwierdzonych nieprawidłowości formalnych i formalnych należy wymienione 

usterki wyjaśnić dokonać korekty oświadczenia. Poinformował, że wszyscy radni u których stwierdzono 

nieprawidłowości materialne  dokonali korektę oświadczeń w wyznaczonym terminie o czym powiadomiliśmy 

Urząd Skarbowy jak również zostało uwidocznione na BIP. 

 

Ad.12.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o pismach, które wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym, w tym o złożonych interpelacjach i zapytaniach przez radnych do Wójta Gminy  

Przewodniczący RG. Krzysztof Zawadzki powiedział ,że okres miedzy sesyjny  był dość długi ze względu na 

to , że spotykaliśmy się ostatni raz  w normalnym trybie   30.09.2020 r. Następnie mieliśmy  dwu krotnie sesję 

nadzwyczajną. Do rady Gminy wpłynęło pismo z Wojewódzkiego Inspektoratu  Ochrony środowiska we 

Wrocławiu  z dnia 25 .10.2020 w sprawie  podjęcia interwencji odnośnie wycieku nieczystości   z budynku przy 

ul.  Kopernika  w Janowicach Wielkich  - zanieczyszczenie stawu na terenie prywatnym przy ul. Robotniczej. 

Następnie było piso Urzędu Gminy informujące  o przeprowadzeniu wizji lokalnej po zgłoszeniu tego wycieku z 

budynku ul. Kopernika ,. Następne pismo w przedmiotowej sprawie od Wojewódzkiego Inspektoratu  Ochrony 

Środowiska  z dnia 8.12.2020 r. – odpowiedź na pismo Urzędu Gminy  stwierdzające  nieprawidłowości podane 

w tym piśmie informacji co do możliwości  przeprowadzenia badań laboratoryjnych   pod kątem jakości tych 

ścieków. Stwierdzono  także ,ze na podstawie ustawy o Prawie Ochrony Środowiska , Wójt Gminy w formie 

decyzji może nakazać .przedmiotowi korzystającemu  ze środowiska , którego działania negatywnie oddziałuje  

środowiska , wykonanie w określonym czasie czynności zmierzających do ograniczenia negatywnego 

oddziaływania  na środowisko i jego zagrożenia lub przywrócenia środowiska do stanu właściwego. Następne 

pismo to skarga na dyrektorów szkół i placówek oświatowych, którą dzisiaj rozpatrywaliśmy  w formie podjęcia 

uchwały.. Błędem naszym było to ,że odpowiadając  skarżącemu ,że   skrzynka e PUAP  dla placówek 

oświatowych została założona nie zapytaliśmy Pana  czy  w dalszym ciągu podtrzymuje skargę . Odbiciem tego 

było pismo od Wojewody Dolnośląskiego jako bezczynność RG. Następne pismo to odpowiedź 

Przewodniczącego rady o przebiegu rozpatrzenia tej skargi skierowanej do Wojewody. Wpłynęła do nas prośba 

Senatora Krzysztofa Mroza o zaangażowanie w akcji” Pod biało- czerwoną” . Wpłynęły wnioski do projektu 

budżetu na 2021 złożone przez radnych ( A. Skotarek i J. Popławskiego). Wpłynęła informacja  o przebiegu 

wykonania budżetu oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej gminy Janowice Wielkie za I 

półrocze 2020 roku. Wpłynęła interpelacja Nr 28 

( złożona przez K. Zawadzkiego)  w sprawie dróg gminnych w Radomierzu w planie remontu interpelacja Nr 29 

( K. Milancej)  w sprawie postawienia lustra przy drodze powiatowej . Interpelacja 30 , 31 ( radny P. Gołębski) 

oznakowanie  drogi powiatowej z Radomierza do Janowic Wielkich liniami krawędziowymi oraz udzielenia 

informacji o działaniach Urzędu Gminy w sprawie naprawy dróg rolniczych   wskazanych w interpelacji. 

Interpelacja 35 

( radny K. Zawadzki) w sprawie oczyszczenia koryta Radomierki . Interpelacja Nr 36 ( radna K. Ignaciuk)  w 

sprawie wydzielenia miejsc parkingowych  na przystanku przy moście  w Janowicach Wielkich . Na wszystkie 

interpelacje wpłynęły odpowiedzi w ustawowym terminie.  Przewodniczący poinformował ,że radni mogą składać 

interpelacje i zapytania  do Przewodniczącego Rady w formie pisemnej miedzy sesjami . Wpłynęło pismo 

Wojewody Dolnośląskiego dot. uzupełnienia danych  do podjęcia uchwały Nr XXII/121/2020  odnośnie określenia 

pensum dla psychologa  szkolnego. Odpowiedź została przesłana w terminie określonym przez Wojewodę. 

Wpłynęły projekty uchwał  związane z finansami na rok 2021 oraz Uchwały ( opinie pozytywne )  RIO  o  

przedłożonych projektach  uchwał. Wpłynęło pismo Sołtysa wsi Janowice Wielkie  o podjęcia działań na rzecz 

poprawy bezpieczeństwa montaż monitoringu. Sprawa ta była omawiana przez KBiIK .Wpłynęła następna petycja 

Piotra Sterkowskiego  w sprawie  masowych szczepień przeciwko wirusowi SARS - Cov -2 . Po okresie 

świątecznym zwołana będzie komisja Skarg ,wniosków i petycji. 

 

Ad.13.Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie międzysesyjnym 

Wójt Gminy Kamil Kowalski , przedstawił sprawozdanie z pracy Wójta w okresie międzysesyjnym 30.09.2020 r.- 

21.12.2020 r  w międzyczasie 2 sesje nadzwyczajne w trybie korespondencyjnym: 29 X, 30 XI oraz eksperymenty 

techniczne z programem Zoom, w rezultacie których spotykamy się na 1. Sesji w pełni zdalnej, z możliwością dyskusji 

i wprowadzania poprawek do przygotowanych projektów (cieszymy się wszyscy z tego powrotu do zadań Rady) W 

okresie od 28 października do najbliższych świąt tj. 23 grudnia  zgodnie z zaleceniami  i wytycznymi Urząd pracuje w 

rytmie: jeden dzień pracy stacjonarnej+ jeden dzień pracy zdalnej (w czasie dnia pracy zdalnej wszyscy wymieniamy 



się meilami, telefonami, połączeniami wideo, czasem musimy wpaść do urzędu coś załatwić) – na szczęście nikt z 

pracowników nie przyniósł i nie rozniósł wirusa wśród współpracowników, dzięki czemu uniknęliśmy zamknięcia 

Urzędu – ale jesteśmy już zmęczeni tym rytmem i z przyjemnością wracamy do tzw. normalności (nieczynne są wciąż 

świetlice, już czynna biblioteka w Janowicach)  Sprawy inwestycyjne –zakończyliśmy  przetarg na budowę 

przedszkola: 9 ofert, w tym kilka ofert bardzo bliskich cenowo w okolicy kosztorysu, ostatecznie wybór najtańszej: 3,75 

mln zł brutto+ 5 lat gwarancji:  Firma Nirman Sp. z oo. z Siekierczyna z partnerem Zakład Usług Budowlanych 

Romanem Krawieckim – już usunięta kolizja średniego napięcia, teraz jeszcze nowo ujawniona kolizja niskiego napięcia 

(samo opracowanie koncepcji jej usunięcia to nieprzewidziane 8 tys. zł), potem wycinka drzew i na wiosnę już 

fundament , - w sumie 1,5 mln zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych: 1 mln zł do budowy przedszkola, a 0,5 

mln zł do marciszowskiego przyłącza wodnego; w najbliższych dniach kolejne wnioski (w tym dot. budowy 

nawierzchni przy ul. Robotniczej wraz z mostem: ok. 750 tys. zł potrzeba)- rozmowy z wykonawcą koncepcji przyłącza 

wodnego do gminy Marciszów tj. PT Tomis z Wrocławia – to będzie nasze główne zadanie z uwagi na zastrzeżenia do 

składu chemicznego naszej wody – na szczęście z zamówionej przez nas ekspertyzy naukowej wynika jasno i niezbicie, 

że nie ma możliwości dowiedzenia negatywnego wpływu arsenu na organizm ludzki. Nasza woda o kilka % przekracza 

te wytyczne . Mamy złożone dokument odstąpienie od tej normy W tym okresie ,że podłączymy się do bardzo dobrej 

jakościowo wody i z  odpowiedniej proporcji zmieszanie wody  naszej z woda z Marciszowa pozwoli na unikniecie 

problemu z przekraczaniem normy arsenu w wodzie. Następnie oddany do użytku plac zabaw k. nr 15 w Trzcińsko; 

zakup i montaż pompy komory zlewnej na oczyszczalni ścieków w Janowicach Wielkich. Sprawy gospodarcze - 

zakupiony traktor z osprzętem: pługiem śnieżnym przednim i posypywarką plecakową z tyłu (łącznie 158 tys. zł) , a 

ponadto zamówiona posypywarka wózkowa (większa, za 40 tys. zł)- do tego przygotowana wiata na materiały, 

zakupiono 25 ton soli oraz 25 ton piasku oraz widły do paleciaków - powoli tworzy się mikro przedsiębiorstwo 

komunalne. Trwa akcja zima, która będzie nas prawdopodobnie kosztowała dużo mniej niż zwykle: 1: zimy są 

łagodniejsze i szkoda płacić firmie zewnętrznej za kosztowną gotowość (płacimy dodatek za stały dyżur koordynatora i 

za weekendową gotowość jednego pracownika wspomagającego), 2. nie tworzymy funduszu rezerwowego ani nie 

dążymy do zysku, działamy jak administracja wyłącznie po kosztach, 3: nie musimy prosić się i ponaglać firm 

zewnętrznych przeciążonych nagłym opadem na całym obszarze funkcjonowania, ani nieustannie i zwykle mało 

skutecznie wzywać ich do poprawek, 3. sami na podstawie własnego monitoringu decydujemy, gdzie trzeba działać 

priorytetowo, 4, mamy wreszcie sprzęt główny i sprzęt rezerwowy, najlepszych ludzi mieszkających na miejscu i 

znających każdą drogę gminną, 5. uruchamiamy dodatkowy telefon nocny i weekendowy do komunikacji w sprawie 

odśnieżania dróg gminnych: 725 201 280 (ale naprawdę nie trzeba telefonować, że śnieg pada, leży szron albo robi się 

gołoledź, bo w czasie weekendu też objeżdżamy gminę i decydujemy o potrzebie interwencji) Trwa wymiana 

oświetlenia ul. Wojska Polskiego, Kolejowa, Trzcińsko- prace jeszcze w toku, na podstawie ustaleń z Tauronem: na ich 

koszt, my będziemy płacić za serwis nowych lamp i zużycie prądu; W Radomierzu w tym okresie wymienionych  

zostało 36 istniejących  opraw dołożonych 10 opraw  , w Trzcińsku wymieniane jest 60 opraw istniejących dołożonych 

będzie 25 opraw ,W ostatnich latach zamontowaliśmy 36 lamp solarnych  z budżetu sołeckich  jak i również z budżetu 

gminy. Korzystając z okresu zamknięcia i pracy hybrydowej: długo oczekiwany remont części pomieszczeń w UG: 

wymiana 2 zużytych grzejników, malowanie trzech pomieszczeń, panele podłogowe w 2 pomieszczeniach, wymiana 

kilkorga drzwi i parapetów (na wymianę poniemieckich okien w tych pomieszczeniach czy mebli już nie możemy sobie 

pozwolić- również remont korytarzyka do świetlicy w Komarnie, też naprawa mostka w Komarnie – do budynku 

świetlicy, Nadleśnictwo Jawor na wniosek gminy dokonało wycinki drzew  wzdłuż ulicy Partyzantów, które zagrażały 

bezpieczeństwo dla mieszkańców , przy udziale zduna wyremontowaliśmy 3 piece w lokalach gminnych , jak zawsze 

przed zimą przeglądy kominarskie i roczne budynków komunalnych ,  zawarliśmy umowę na wywóz szamb- z 

przedsiębiorstwem p. Chudzińskiego za cenę dotychczasową i na dotychczasowych warunkach na kolejne 3 lata (18 zł 

za m3) – jednocześnie trzeba poinformować o wysłaniu listów do posiadaczy szamb w gminie z informacją o potrzebie 

regularnego czyszczenia, przeglądów i posiadania rachunków (postulat z żywiołowej dyskusji na jednej z sesji) , 

Zagospodarowanie przestrzenne, ochrona środowiska i nieruchomości – czyli pod znakiem przygotowań do 

remontu drogi krajowej ,  trwają prace nad planem miejscowym Radomierza, niestety już drugie uzgodnienie 

negatywne z GDDKA: potężne komplikacje uzgodnieniowe w związku z myśleniem o parametrach inżynieryjnych 

drogi krajowej w związku z przygotowywana przebudową dot. zjazdów, skrzyżowań (w tej sprawie też telekonferencja 

i udział w konsultacjach stosownie do postulatów przedstawianych przez mieszkańców, też dot. ekranów 

dźwiękochłonnych) ,  instalacja ogródka deszczowego pod wieżą w Radomierzu – bodaj pierwsze tego rodzaju 

urządzenie w gminie (pierwsze gminne na pewno), bardzo modna ostatnio koncepcja dot. promowania retencji wody– 

jeden z rezultatów zakończonego projektu społecznego z udziałem Fundacji Sendzimira (w ramach którego 

pozyskaliśmy stoły i krzesła do sali obrad oraz serwis kawowy za ok. 13 tys., a także różne inne drobiazgi jak np. 

maseczki i płyny za 1,5 tys. zł) – inne rezultaty to kilka spotkań warsztatowych o planie miejscowym Radomierza, 

ulotki, gadżety projektowe- wniosek o 3. odstępstwo dot. zawartości arsenu – skierowany do Sanepidu wojewódzkiego, 

docelowo trafi do głównego Sanepidu i organów Unii Europejskiej - sprzedaż 4 mieszkań komunalnych (3 w 



Janowicach Wielkich i  1  w Trzcińsku) Sprawy społeczne – czyli przede wszystkim działania bezpośrednio z myślą 

o mieszkańcach- przeprowadzono II nabór do dofinansowania wymiany pieców przez Gminę: 15 wniosków złożonych 

i wszystkie dofinansowane, 59 tysięcy rozdysponowano, kolejny nabór w 2021 r. (i być może ostatni z dofinansowaniem 

do kotłów węglowych 5 klasy, bo dziś już przestają być korzyścią ekologiczną zasługującą na wsparcie); do tego toczy 

się program KARR: w I naborze 1 wniosek z Gminy, w drugim naborze 6 wniosków do realizacji; przeciętna wysokość 

dofinansowania w KARR to 29 tys. zł – dzięki przystąpieniu do projektu karowskiego za 9,5 tys. zł uzyskaliśmy dla 

naszych mieszkańców rewelacyjne warunki przystąpienie to była dobra decyzja. Trwają przygotowania do przetargu 

nieograniczony na najem sklepu w Trzcińsku –; jest 2 chętnych; na pewno przed wejściem nowego najemcy potrzebny 

będzie remont – zależy nam na kontynuacji wykorzystania, jako sklepu spożywczo-wielobranżowego- przygotowany 

jest też do sprzedaży autobus Smyk za 21 tys. zł – wysłużył się, przestał być wygodny, dowozy uczniów realizować w 

kolejnym roku na podstawie umowy o powierzeniu zadania publicznego będzie PKS Kamienna Góra (nadal) przy 

wykorzystaniu lepszych, własnych pojazdów za porównywalną jak dotąd cenę – naszego autobusu nie wykorzystywali 

i nie chcą takich mieć, zapytanie ofertowe na obsługę bankową Gminy: czeka nas kolejny rok z kasą Monetia, dla nas 

przelewy po 1, 30 zł, ale Przede wszystkim 84 tys. zł rocznie za prowadzenie kasy (z tej wygody korzystają też licznie 

mieszkańcy w swoich sprawach, niezależnych od Urzędu – nie uświadamiając sobie często, że bez wsparcia Gminy 

tego punktu by nie było) - rozdzielona pomoc rządowa w szkole: 500+ dla nauczycieli na sprzęt do zdalnych zajęć; 

uzyskane kolejne laptopy dla uczniów w ramach Zdalnej Szkoły- odłowiony i przekazany (po perypetiach) w dobre ręce 

pies po mieszkańcu ul. 1 Maja, który go pozostawił bez opieki (niestety mamy kłopot z opuszczoną, niechcianą ruderą 

w centrum bez uregulowanej sytuacji własnościowej, w której po zabraniu psa pojawiło się siedlisko szczurów, 

skończono spis rolny w gminie: 151 Gospodarstw objętych – a w trakcie już przymiarki do Powszechnego Spisu 

Ludności 2021 – będzie to ogromne i żmudne zadanie z udziałem wielu rachmistrzów – zadanie dla dobra statystyki 

publicznej- konkurs fotograficzny dla mieszkańców i nie tylko pn.” „Niezapomniane krajobrazy”, rezultat w.in. w 

kalendarzu janowickim na 2021 rok, niestety, ale też w tej kategorii wymienić trzeba: akty wandalizmu kierowane do 

mienia publicznego gminy i powiatu oraz koła łowieckiego i PCK: w nocy z 5/6 grudnia zniszczone znaki drogowe, 

wiata, bariery, ambona myśliwska, pojemnik na zużytą odzież – nasze straty 3 tys. zł – zgłoszone na Policję (w planie 

też do ubezpieczenia- czekamy na notatkę policyjną); 14 grudnia ujawnione zniszczenie leżanki w Rudawskim Lesie – 

strata 2006, 03 zł (też zgłoszone) - jeszcze nawet oficjalnie nie skontrolowane przez, UMWD – co z tym zrobić: 

przymierzymy się do koncepcji technicznej etapowego wdrażania monitoringu wizyjnego w Gminie. GOPS wraz OSP 

i Strażą Miejska w Jeleniej Górze oraz z przedstawicielami „Szlachetna Paczka: „ wytypowała 15 rodzin do wsparcia 

paczki świątecznej.  

Wizyty, spotkania, sprawy wewnętrzne Urzędu: - kalendarz spotkań okrojony z powodu Covid, spotkania prawie 

wyłącznie robocze i w małym gronie urzędników- zatrudniony 1 nowy pracownik w miejsce odchodzącego: p. Żaneta 

Janicka-Dudziak za p. Klimka na stanowisku zastępcy kierownika USC- wynajęty na zlecenie pełnomocnik ds. 

informacji niejawnych: p. Marczak, który opracowuje dokumentację, korzystając ze wszystkich unikatowych i 

posiadanych przez siebie dostępów, jako osoba sprawdzona przez ABW- zgodnie z wymogami wojewody, 

przygotowano plan operacyjny funkcjonowania gminy na wypadek wojny: 300 stron (złożony w sejfie) 

 

Ad.14 Sprawy różne,  wolne wnioski i informacje 
Radna K. Ignaciuk – zapytała odnośnie interpelacji odnośnie miejsc parkingowych naprzeciwko fryzjera Odp. 

Przewodniczącego odpowiedź zamieszczona jest na zakładce oraz w rejestrze interpelacji. Odp. Wójta 

powiedział, że jest to droga w zarządzie Starostwa powiatowego i niestety nie ma możliwości. Radna K. 

Ignaciuk, zgłosiła informację, że jedna z ławek najbliżej basenu wymaga wymalowania proszę mieć na uwadze. 

Radny B. Dul, powiedział, że w tym roku zabezpieczone mieliśmy pieniądze na drogę przez Janowice, ale nie 

doszło do rezultatu, bo powiat nie podjął działania, czy my rozmawiamy z powiatem żeby tę inwestycję w 2021 

roku wykonać. Drugie pytanie to remont tunelu kolejowego.Czy coś wiemy w tym temacie, jaki będzie ruch 

pociągów czy zastępczy transport? Odp. Wójt - odnośnie tunelu kolejowego na chwile obecną nie przedstawiono 

nam planu ani żadnej wizji? Wystąpiliśmy z pismem o bardzo poważnym podejściu do tematu, ale na chwile 

obecną tego typu rozmowy nie są podjęte.Odnośnie drogi to odbyłem rozmowę telefoniczną z członkiem Zarządu 

odpowiedzialnym za drogę i przygotowujemy się, jako jedno z trzech zadań chcąc złożyć wniosek o 

dofinansowanie projektu i przebudowy i remont tej drogi razem z mostem. Natomiast jak Zarząd Powiatu 

postanowi jak będzie zgłoszone to nie wiem, mam obietnicę, że na pewno w tej trójce będzie zapisane. Na pewno 

będziemy wracać do tematu w sprawie współfinansowania, chociaż projektu. Radny P. Lesiński zapytał odnośnie 

wymiany, przeglądu lamp oświetleniowych czy jest jakiś termin z energetyki o zakończeniu wymiany na Wojska 

Polskiego.Odp. Wójt powiedział, że była rozmowa o końcu tego roku. Rozmawiałem z pracownikiem Panem 

Chrząstowskim, aby nacisnął na energetykę. Radny P. Lesiński powiedział, że parę miesięcy M. Kusz zgłaszał 

dziurę przy Bet formie niebezpieczna dziura przy drodze powiatowej. Odp. Wójt zapiszę i sprawdzę Radny P. 

Lesiński odniósł się do przedstawionej dewastacji na terenie naszej gminy, zapytał czy są znani sprawcy. Odp. 



Wójt powiedział, że na chwile obecną sprawę prowadzi Policja. Radny P. Lesiński zapytał odnośnie szczepień 

na COVID w naszym ośrodek zdrowia. Odp. Wójt powiedział, że to nie nasze decyzje jest to górnie zarządzane. 

Radna K. Ignaciuk powiedziała, ze ośrodek zdrowia zgłosił zapotrzebowanie, ale nie ma odzewu. Radny P. 

Lesiński zapytał odnośnie oszczędności ze względu na tarczę kryzysową. Podjęliśmy w zmianach budżetowych 

powiedział Pan, że nie musieliśmy zatwierdzać uchwałą, bo zostały przesunięte w swoim dziale - wystarczy 

Zarządzenie Wójta. Czy może Pan powiedzieć, jaka to była kwota i na jaki dział zostały przesunięte? Czy mam 

zgłosić to na piśmie? Odp. Skarbnik proszę złożyć na piśmie? Radny P. Lesiński zapytał odnośnie monitoringu 

Przewodniczący RG K. Zawadzki powiedział, że pismo złożone przez Sołtysa z Janowic Wielkich w sprawie 

monitoringu przedyskutowaliśmy na KBiIK opierając się na dotychczasowych doświadczenia funkcjonowania 

monitoringu chociażby w Komarnie czy w Mniszkowie. Temat ten musimy podtrzymać w sposób kompleksowy 

taka była decyzja rady, że w 2021 roku podejmiemy działania w tym kierunku żeby zaplanować i dokonać 

przeglądu, w jaki sposób to rozwiązać zebrać oferty, zrobić projekt w taki sposób żeby to było rozbudowane i z 

możliwością rozbudowywania.. Odp. Wójt powiedział, że ze w pełni się zgadza z wypowiedzią 

przewodniczącego, RG, który był omawiany dokładnie na KBiIK. Przewodniczący RG K. Zawadzki 

podziękował władzy gminnej za możliwość tych sesji zdalnych za zakup odpowiedniego oprogramowania w tym 

zakresie. Podziękował radnym za udział w próbnych sesjach, które były dla nas forma przeszkolenia i wdrożenia 

w możliwości działania. Zwrócił się do Wójta odnośnie pracy zdalnej w Urzędzie z okresem świątecznym kończy 

się hybrydowy czas pracy. Odp. Wójta my musimy popracować razem żeby wykonać, pozamykać całość roku.  

Musimy pozamykać sprawy finansowe. Nie ukrywam, ze pracujemy zdalnie, ale zdestabilizuje to pracę 

urzędu.Jeżeli wytyczne COVID w dalszym ciągu będą to rozmyślimy się i rozważymy ponowne wrócenie do tego, 

co jeden na jeden. Przewodniczący RG K. Zawadzki zapytał odnośnie budowy placu zabaw czy będziemy 

pozyskiwali w późniejszym okresie i realizacja placu zabaw przy przedszkolu będzie w późniejszym okresie. Odp. 

Wójt powiedział, ze najpóźniej w 2022 trzeba znaleźć pieniążki, aby zamontować bezpieczny wraz z ogrodzeniem 

plac zabaw. Plac zabaw nie był objęty zarówno projektem jak i przetargiem.  Przewodniczący RG K. Zawadzki 

podziękował za udostępnienie całodobowego nr telefonu z możliwością zgłoszenia uwag, co do odśnieżania. 

Zapytał, do, którego momentu możemy czekać, aby wyjechać i interweniować na drogach gminnych. Odp. Wójta 

powiedział, że bezwzględnie ufa pracownikom gminy za akcję zima. Odczytał standardy wyższe niż drogi gminne 

i powiatowe stosowane przez GDD i A.( Czwarty standard), Jeżeli przyjdzie taka zima, że będzie trzeba jechać to 

nie będziemy oszczędzać ani na piasku ani na dodatkowych godzinach pracy. Będziemy o bezpieczeństwo dbali. 

Powiedział, że Przewodniczącego opinia została przekazana pracownikom, co do soboty. 

15.Zamknięcie XXIII sesji Rady Gminy. 
Przewodniczący RG o godz. 14: 30 zamknął XXIII sesję Rady Gminy w Janowicach Wielkich, podziękował za 

uczestnictwo, oddanie głosu na poszczególne projekty uchwał. Przewodniczący RG, Wójt Gminy, Skarbnik 

Gminy złożyli życzenia świąteczne i Nowo roczne         

        Przewodniczył 

       Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Zawadzki 

 
Na tym protokół zakończono  

Protokołowała      Bogusława Nestorowicz 
Specjalista ds. Rady gminy i działalności gospodarczej                                           

Załączniki:  

Nr 1 – Lista obecności Radnych  
Przebieg sesji został zapisany na urządzeniu rejestrującym dźwięk i udostępniany jest w Biurze Rady Gminy w Janowicach Wielkich pok. nr 3. Ponadto 
sporządzono nagranie dźwięku i obrazu,  dostępne na stronie gminnej www.janowicewielkie.pl  - zakładka  e- sesja 
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